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Forum: Skolebestyrelsesmøde 

Tid: 23.4.2024 klokken 18.00-20.00. 

Sted: Lokale A20 

Deltagere: Forældrerepræsentanter: 

Dilek Dalan, Lars Nexø, Henriette Källberg Rosenkilde, Dorte 

Frederiksen, Louise Hartmann, Rukhsana Ali, Adnan Ali Amin 

Medarbejderrepræsentanter:  

Katerina Manniche Kearley, Jeppe Bondo Juhl 

Elevrepræsentanter: 

Enes Kaya (8A), Emre Kaan Kaya(8A) 

Sekretærer:  

Jacob Leisin, Kasper Hajslund, Flemming Hartmann 

Gæst:  

Afbud: Kasper Hajslund, Henriette Källberg Rosenkilde, Louise Hartmann, 

Adnan Ali Amin, Enes Kaya (8A), Emre Kaan Kaya(8A) 

Mødeleder: LarsNexø 

Referent: Flemming Hartmann 

Punkt Punkter med 
formålsbeskrivelse 

Referat og Beslutninger 

1. 
 

Godkendelse af dagsorden og 
referat 

Referatet godkendt ved sidste mødes afslutning 

Godkendt.  

Skolebestyrelsen konstateres ikke beslutningsdygtig, da over halvdelen 

af de stemmeberettigede medlemmer ikke er til stede. 

2. Meddelelser:  
Fra formanden 

Fra ledelsen 

Fra SFO 

Fra medarbejdere 

Fra øvrige medlemmer 

Forældrehenvendelser 

Formanden: Orientering omkring møde med Sisse, hvor der blev udtrykt 

bekymring for samarbejdet i skolebestyrelsen. Det er aftalt, at der skulle 

søges hjælp hos Skole & Forældre. 

Ledelsen: Inklusionspædagog har opsagt sin stilling. Stillingen genopslås 

som lærerstilling med AKT-timer. Ansøgningsfristen til stilling som 

matematikvejleder er netop udløbet. Der var ingen ansøgere, og 

stillingen genopslås. Fagfordelingen for næste skoleår er næsten på 

plads med forbehold for de vakante stillinger. På ledelsesplan arbejdes 

med skoleårets planlægning, Plan-A, prøvehandlinger og skoleplan. 

7. klasserne har deltaget i et projekt, hvor udskolingens fællesrum er 

blevet istandsat. Der er i sidste uge udsendt høringsbrev omkring 

Tryghedspolitik. Det skal aftales hvordan høringssvaret udarbejdes. 

Flemming har fået tilsendt Skole og Forældres bud på konsulentbistand 

til skolebestyrelsen. Det er en forudsætning for bistanden, at alle parter 

ønsker at indgå konstruktivt i samarbejdet med henblik på at få en 

funktionsdygtig skolebestyrelse. Skolen skal selv afholde udgifterne, 

som estimeres til kr. 10.000 ex. Moms og transport. 

SFO: Rollespil veloverstået. 80 børn daglig. 3. klasserne afsluttes og der 

er opstart med de nye børn 2. maj. Garderoberne ordnet. Personalet 

omfordeles i forbindelse med de nye børn kommer til. Der er afholdt 

arrangement for personalegruppen. 

Medarbejderne: Sker mange mindre ting. Indretning af fælleslokaler. 

Elevrådstur. Der er opsat bordfodbold 

Øvrige medlemmer: Forældreforening holder opstartsmøde den 12. maj 

kl. 15.30. Dorthe deltog i budgetmøde, hvor der blev spillet 

”budgetspil”. God mulighed for at komme med forældrevinkel på 

budgetlægningen. 

Forældrehenvendelser: Mange henvendelser omkring overflytning til 
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Næste møde: 22.5. 

Egelundskolen. 

3. Princip om kommunikation - AULA 
Det er aftalt, at et arbejdspunkt til 
kommende møder skal være princip om 
kommunikation. 
Afklaring af arbejdsform / udarbejdelse 
af forslag til princip. 

Udsat 

4. Ny resursemodel for Skole- og 
Fritidsområdet 
Forslaget behandles i Børne- og 
Skoleudvalget den 17. april. Forslaget 
drøftes og der tages stilling til 
eventuel udarbejdelse af 
høringssvar. 
Bilag medsendes. 

Resursetildelingsmodellen drøftet. I praksis vil den betyde øget bevilling 

til skolen på ca. 0,9 mill. Og en nedskæring på SFO området på 0,6 mill. 

Bakkens Hjerte tildeles 0,4 mill. ekstra. Det er uklart hvad den sociale 

pulje dækker over – skal benyttes til. 

SFO bekymret over om den nye model vil have betydning for antallet af 

ansatte. Henriette skriver udkast til høringssvar efter drøftelse med 

Flemming. MED udarbejder høringssvar forinden. 

5. Mødekalender 2024/2025 
Forslag til møderække er fremsendt 

Udsat 

6. Sundhedspolitik 
Nyt udkast er udarbejdet på baggrund af 
de indhentede kommentarer. Udkastet 
er sendt ud tidligere. 

Der er ingen bemærkningerne til det tilrettede forslag. Politikken skal 

godkendes på kommende møde. 

7. Trafikindsats 
Status – orientering (fortsat punkt). 

Det er oplevelsen, at trafikafviklingen om morgenen fungerer bedre. 

Politiet har optaget med drone, og der vil blive analyseret på 

optagelserne. Der er stadig enkelte, som konsekvent kører mod 

ensretningen. 

Der er blevet spurgt ind til Skolebestyrelsens engagement ved fx 

forældresamtaler om morgenen, uddeling af flyers mm. 

8. Punkter til fremtidige møder. Princip for brug af AI i fremtiden, Trivselsundersøgelse 

9. EVT. Høringssvar tryghedspolitik: Alle byder ind med tre ting. Lars udfærdiger 

skema, der kan skrives ind i. Dorthe udarbejder forslag til høringssvar. Et 

flertal af de stemmeberettigede skal tilslutte sig forslaget for at 

høringssvaret kan sendes. 

Der blev spurgt  ind til brugen af elevskabe. 


